

# EST NORD EST

## Résidence de l'automne 2022 2022 Fall residency



Raúl Aguilar Canela, Mom and me, 2021, dye on cotton, thread and metal bells, 9 x 21 ft. Photo courtesy of the artist.

**L'équipe d'ENE est heureuse d'annoncer la tenue de sa résidence de l'automne!** Du 19 septembre au 11 novembre 2022, les artistes [Raúl Aguilar Canela](#) (Canada), [Hannah Rowan](#) (Royaume-Uni), [Carolyn Scenna](#) (Canada) et [Dimple Shah](#) (Inde), ainsi que l'auteur.e [Allyn Aglaia](#) (France), auront l'occasion d'expérimenter et d'effectuer des recherches en lien avec leur pratique au centre!

Le public est chaleureusement invité à découvrir les parcours et intentions de recherche des résident.e.s lors des présentations publiques, qui auront lieu exceptionnellement le vendredi 30 septembre, dans le cadre des Journées de la Culture!

Au plaisir de vous y retrouver!

L'équipe d'ENE  
[info@estnordest.org](mailto:info@estnordest.org)

**The ENE team is pleased to announce its fall residency!** From September 19 to November 11 2022, artists [Raúl Aguilar Canela](#) (Canada), [Hannah Rowan](#) (United Kingdom), [Carolyn Scenna](#) (Canada) and [Dimple Shah](#) (India), as well as author [Allyn Aglaia](#) (France), will have an opportunity to experiment and conduct research related to their practices in our studios!

The public is warmly invited to discover the practice and research intentions of the artists

and the author during public presentations [taking place exceptionally on Friday, September 30, for the Journées de la Culture!](#)

Looking forward to seeing you!

The ENE team  
[info@estnordest.org](mailto:info@estnordest.org)



1. Allyn Gaestel, *perhaps we must use the plural when we speak of reality*, part of the *dream//life* series, 2018, digital photography. Photo credit: Allyn Gaestel.
2. Dimple Shah, *A song for future Utopian Land*, 2021. Photo courtesy of the artist.
3. Carolyn Scenna, *Agrégats*, 2021. Crédit photo: Donald Trépanier.
4. Hannah Rowan, *Prima Materia*, 2019, installation view of solo show at Assembly Point, London, UK. Photo credit: Assembly Point, Hannah Rowan.

## Calendrier des activités Activities calendar

Début: 19 septembre 2022

Présentations: 30 septembre 2022

Portes ouvertes: 3 novembre 2022

Fin: 11 novembre 2022

Beginning: September 19, 2022

Presentations: September 30, 2022

Open studios: November 3, 2022

End: November 11, 2022

Icons for social media: Email, Facebook, Instagram, Twitter.

Logos: Conseil des arts du Canada / Canada Council for the Arts, CALQ / Conseil des arts et des lettres du Québec, Canada, Arts de Saint-Jean-Port-Joli, Québec.

Copyright © 2022  
Est-Nord-Est, Tous droits réservés.  
--  
Est-Nord-Est, résidence d'artistes  
335, avenue de Gaspé Ouest  
Saint-Jean-Port-Joli, Québec  
G0R 3G0  
--  
[vous désabonner de cette liste](#) | [unsubscribe from this list](#)

